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Vragen van de leden Jasper van Dijk en Alkaya (beiden SP) aan de Minister 
van Economische Zaken en Klimaat en de Staatssecretaris van Sociale Zaken 
en Werkgelegenheid over kloksystemen op basis van vingerafdrukken 
(ingezonden 2 februari 2018). 

Vraag 1
Bent u ervan op de hoogte dat er bedrijven zijn die kloksystemen aanbieden 
die gebruik maken van vingerafdrukken van werknemers?1 

Vraag 2
Kan een werknemer verplicht worden door een werkgever vingerafdrukken af 
te staan, als dit niet vanwege veiligheidsvoorschriften noodzakelijk is? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat wanneer medewerkers niet uitbetaald worden voor 
gewerkte uren omdat zij weigeren hun vingerafdruk af te staan, dit onrecht-
matig is? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Deelt u de mening dat wanneer medewerkers geen vingerafdruk willen 
afstaan er een laagdrempelig alternatief mogelijk zou moeten worden qua 
urenregistratie? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Vindt u het wenselijk dat er zo op grote schaal vingerafdrukken door 
particuliere bedrijven verzameld worden? Zo ja, zijn er volgens u voldoende 
waarborgen zodat deze data veilig opgeslagen moeten worden?

1 https://www.dyflexis.com/nl/kloksysteem-personeel/
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